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El bon temps d’este mes de juny ha fet que es poguera 
vore gent prenent la fresca o fent les seues labors a 
l’aire lliure.

Una avaria de la bomba d’aigua del pou de Cambrils 
va fer necessari el seu immediat canvi. Va caler portar 
un grua per a tal reparació.

Vicent Roda, Centet, va haver de presentar-se als jutjats 
de Castelló. Ací el podem vore acompanyat de la lletrada 
Na Marta Guinot Martínez. El quinze de juny Vicent Roda 
acudeix armat d´ordinador i documentació variada  al Jutjat 
d´Instrucció nº 2 de Castelló en qualitat d´imputat respecte a 
fets qualificats de Calumnia. 
Previament es va celebrar al Jutjat de Pau de les Coves 
Acta de Conciliació amb abscència del querellat, en Joan 
Capell Aldomà. Els seus representants es van ratificar en la 
seva querella i amb tots els seus termes. No va ser possible 
la conciliació i Roda ha estat citat pel Jutge a Diligències 
Prèvies en qualitat d´imputat. El tràmit continua seguint el 
seu curs.
Enguany hi haurà un curs de piscina per a bebés. Es farà al 
llarg del mes de juliol, tots els diumenges al matí.
A les oficines de l’Ajuntament hi ha una nova treballadora, 
es tracta de MARIA CARMEN PERAIRE FABREGAT, 
d’Albocàsser i estarà contractada durant set mesos, dins 
del programa SALARI JOVE, subvencionat per la Generalitat 
Valenciana.
L’Ajuntament ha contractat, dins del programa EMCORP, 
subvencionat també per la Generalitat Valenciana, als 
dos socorristes de les piscines municipals, Jonatan Roig i 
Fernando Sánchez i a una treballadora per a neteja d’edificis 
i instal·lacions municipals.
Enguany per dur a terme treballs de neteja de camins i dels 
voltants del poble i amb subvenció també de la Generalitat 
Valenciana, l’Ajuntament ha contractat quatre treballadors, 
dos homes i dos dones que han sigut les seleccionades, 

segons els barems del SERVEF.
L’Ajuntament ha obert borsa de treball per a les festes 
patronals 2009, tots els interessats poden passar per les 
oficines municipals a apuntar-se.
Este mes de juliol estaran al pagament els rebuts de la taxa 
d’escombraries 2009. Algunes novetats respecte a la de 
l’any passat són: 
• L’import total del rebut s’ha fraccionat en dos, un que es 
pagarà ara amb la taxa d’escombraries i el clavegueram i 
l’altre que es pagarà al novembre amb la taxa de transport.
• Hi ha una reducció de l’import a pagar degut que cada dia 
es recicla més i a la baixa de l’empresa adjudicatària.
• Enguany ja paguen esta taxa les vivendes situades als 
masos del terme.
• S’han creat noves tarifes per a locals d’oficines i bars.
Sembla que en breu s’adjudicarà la gestió del Centre de Dia 
i cal esperar que en acabar l’estiu es podrà obrir. Ara només 
falta que la gent s’anime a apuntar-se
Ja està en funcionament al nostre poble el servei de Major 
a Casa que la Generalitat Valenciana ha posat en marxa en 
tota la Comunitat.  La informació sobre este servei es facilita 
a la web de l’Ajuntament, www.lescovesdevinroma.es i als 
Serveis Socials municipals. Bàsicament consisteix en el fet 
que una empresa porta als beneficiaris el menjar a casa, la 
roba de llit i els neteja la vivenda.
Ja han conclòs els cursos d’informàtica i de valencià 
organitzats per l’Agència de Desenvolupament Local de 
l’Ajuntament. Quasi tots els alumnes del curs de valencià 
s’han presentat a les proves de la Junta Qualificadora de 
Coneiximents del Valencià. Vorem amb quins resultats.
Les piscines municipals, com tots els anys, presenten 
un magnífic aspecte. Ja estan obertes en horari de matí i 
vesprada i este mes de juliol comencen els cursos de natació. 
Enguany les monitores són Bárbara Bernús i Gemma Boira.
Un any més el nostre poble va estar present a la II Fira de la 
Cirera de la Salzadella.
Durant este estiu la Conselleria d’Educació té previst dur a 
terme obres de reparació del sostre de la cuina i menjador 
de l’Escola. Si t’encantes una miqueta encara fotran panxa 
per amunt la part vella de l’escola i construiran les tres aules 
i el gimnàs que ens van prometre fa no sé quants anys. Esta 
gent quan es fiquen, es fiquen.
Pel que es comenta per ahí la festa de fi de curs de l’escola 
va ser d’allò més divertida. Enguany tots els alumnes que 
ixen van a l’Institut de Sant Mateu tot i que, segons sembla, 
la Conselleria manté l’opció de transportar-los també a la 
Vall d’Alba si es volen matricular allí.


